

《单词百科:periodical是什么意思?periodical怎么发音?periodical的解释和用法》

英语单词periodical是什么意思?periodical怎么读?periodical怎么发音?简答网为您整理了periodical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



periodical怎么读

periodical的读音:[p ri d kl]

periodical的意思

- 1、n. (学术) 期刊;
- 2、adj. 间发性的; 定期的; 周期的;

periodical的近义词

- 1、bulletin n. 公告, 公报; 新闻快报; 小报; 期刊;

- 2、gazette n.公报;报纸(作报纸名);
- 3、journal n.日记,日志;期刊,杂志;
- 4、magazine n.杂志,期刊;(电视、广播)专题节目;子弹夹,弹匣,弹仓;
- 5、monthly adj.每月的;按月计算的;有效期为一个月的;

periodical的双语例句

1、Periodical inspection and maintenance of fire control panel, pipe, tape, fire extinguisher and fire control equipment, alarming system.

对消防箱、管道、龙头、灭火器材及消防控制装置、报警预警装置进行定期的维护及保养.

2、There are three kinds of influencing factors determining the replacement procedure and the replacement is periodical.

有三类影响因素决定B2C对传统模式的替代过程,替代是有阶段性的.

3、Checking and periodical calibration of testing machines under the direction of supervisor.

主管的指导下的测试设备的点检和周期性校验.

4、She made periodical visits to her dentist.

她定期去看牙医。

5、Please go to the periodical reading room and find what you want.

请到报刊阅览室去查.

6、ISSN : Short for International Standard Serial Number . The periodical equivalent of an ISBN.

国际标准期刊号: 英文是国际标准期刊号的缩写.采用国际标准书号的方法编号.

7、They have already put out a new periodical.

他们已经出版了一种新的期刊.

8、A periodical talk is usually prearranged and requires some preparations.

交谈的时间和内容,一般为事先约好,并有初步准备.

9、The walls would be lined with books and periodicals.

这几面墙会摆放书籍和期刊。

10、Hold the periodical meeting with the relevant Dept to discuss the pending issues.

召开定期会议和相关部门讨论未解决的质量问题.

11、IT Time Weekly is a commerce periodical, which profound changes in commercial transform information era.

《IT时代周刊》是一本以“深刻解读信息时代商业变革”为主题的商业杂志.

12、...a monthly periodical.

月刊

13、I should be glad if you could insert this article into your periodical.

如果能把这篇文章登在你的期刊上我将很高兴.

14、Statistic result shows that the periodical have high academic level and excellent quality.

统计结果反映出该刊具有较高的学术水平和优秀的编辑质量.

15、Where is the periodical room?

期刊室在哪?

16、...periodical screening for cancer.

定期进行肿瘤检查

17、Although all flowers blooms together in the female periodical field, it has some fatal flaws.

但是,在女性期刊业界百花齐放的同时,它存在着一些致命缺陷.

18、Periodical indexes are one of the best sources to use when writing a research paper.

期刊索引是你写一篇研究论文时最好的资料来源之一。

以上是简答网为您整理的periodical怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于peri

odical的用法、period

ical的释义、periodical的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/periodical>

